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Skatteudvalget

Til: Skatteministeren
Dato: 9. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 610
Vil ministeren begrunde, hvorfor opgørelsen af kommunale restancer i 
kvartalsrapporten for 1. kvartal 2010 ikke viser udviklingen i restancer over tid 
som tidligere kvartalsrapporter har gjort?

Spørgsmål 611
Vil ministeren begrunde, hvorfor gennemskueligheden omkring udviklingen af de 
kommunale restancer over de sidste år i kvartalsrapport for 1. kvartal 2010 er 
forringet, idet rapporten kun angiver et enkelt tal vedrørende udviklingen i 
restancerne ift. 4. kvartal 2010 i modsætning til tidligere kvartalsrapporter?

Spørgsmål 612
Vil ministeren oversende en oversigt over størrelsen af kommunale restancer 
kvartalsvis siden 2007?

Spørgsmål 613
Vil ministeren oversende en oversigt over størrelsen af de kommunale restancer i 
årenes 1. kvartal, fra 2006 og frem?

Spørgsmål 614
Vil ministeren forpligte sig til fremover at angive udviklingen i kommunale 
restancer over de sidste år i kvartalsrapporterne?

Spørgsmål 615
Vil ministeren redegøre for udviklingen i de kommunale restancer vedrørende 
ejendomsskat, herunder udviklingen i restancerne siden 2007 og hvilke 
muligheder SKAT har for inddrivelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand.
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